
Presidiumweek

VERSLAG

Vergadering van 30 juni 2014 tot 4 juli 2014

Namiddag maandag 30 juni

Aanwezig: Sander Byl, Giel, Simon, Tom VDE, Melissa E, Denis, Kenny, Lena, Yasmine, Liselot, Kath-
leen, Kate(18:09), Joni(18:09), Quentin, Fanne, Alexander, Jari, Reinout, Jens, Niels, Sander
C, Cedric, Stef VG en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien,
Menno, Michiel, Tine, Bram, Eline, Sander Bel, Anton, Marlies, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 16:45 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda van de hele week wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen(afspraken)

� Een begonnen pint mag je hebben op de vergadering, maar je mag geen nieuwe pint halen tijdens de
vergadering.

� Alle drank die van ons is staat in de koelkast, we trekken een streepjes op de papieren die op de koelkast
hangen. Een winapint wijn is 2 streepjes.

� Er staan glazen en er staat bier die in de hoek, deze mogen niet worden gepakt, want die zijn van de brouwer.

� Er mag niets op de muur worden geplakt.

� We hebben 18 keukenhanddoeken bij ons, dus maak ze niet te smerig en hang ze te drogen in de keuken.
(er hangt een voorbeeld handdoek)

� Na 10 uur moeten we stiller zijn zodat we geen overlast veroorzaken.

� Kampvuur mag niet, BBQ mag wel.

� Iedereen moet minstens één keer afwassen, kokers zijn vrijgestelt voor de afwas van die avond.

� Er moet nog groenten gehaald worden voor de spaghetti van vanavond, anders hebben we alleen tomatensap
met gehakt.

1



� avond eten van deze week:

– maandag: spaghetti

– dinsdag: BBQ

– woensdag: vissticks met spinazie-stoemp.

– donderdag: rijst met kip en curry en zoetzure saus met annanas

– vrijdag: frieten

� middag eten van deze week:

– dinsdag: croque’s

– woensdag: hotdogs

– donderdag: pannekoeken

– vrijdag: brood

� Er zitten 3 schrijffouten in de agenda.

Werkgroepen

Ouderdag

Een keer in de twee jaar wordt er een ouderdag georganiseerd voor de ouders van de masterstudenten. Op die
dag mag je familie mee naar de campus komen om een les bij te wonen gevolgd door een receptie en rondleiding.
s’Avonds zal er dan nog de mogelijkheid zijn om te eten in de alma en er is ook altijd een ouderdagcantus.
leden van de werkgroep: Cedric(verantwoordelijke), Fanne, Reinout en Anne

IKZ

IKZ staat voor interne kwaliteitszorg, deze werkgroep komt ongeveer twee keer per jaar samen en dan zullen zij
proberen de statuten en het hr te verbeteren waar nodig.
leden van de werkgroep: Stef(verantwoordelijke), Simon, Liselot, Joni, Quentin, Reinout, Cedric en Anne

24urenloop

Deze werkgroep zal alle voorbereidingen voor de 24urenloop doen. Dus het eetstandje, het loopstandje enzovoort.
leden van de werkgroep: Jens(verantwoordelijke), Sander Byl, Giel, Simon, Denis, Melissa E, Kenny, Lena,
Yasmine, Kathleen, Quentin, Stef en Kate

Grafisch

Deze groep willen posters ontwerpen, dus wanneer je die voor een activiteit nodig hebt kun je aan deze mensen
om hulp vragen.
leden van de werkgroep: Thuur, Menno en Marie

Themaweek

Deze wordt iederjaar gedaan, dit is een week waarin iedere post rond een bepaald thema een activiteit zal voorzien.
In deze werkgroep gaat het vooral om de ideeën.
leden van de werkgroep: Simon(verantwoordelijke), Tom VDE, Denis, Melissa, Lena, Yasmine, Liselot, Kathleen,
Jari, Jens, Kate en Anne
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Speciale dagen

Dit is een van onze campagnepuntjes, het is nu aan de werkgroep om uit te zoeken wanneer welke speciale dag
valt en waarrond we iets willen en kunnen doen met onze activiteiten.
leden van de werkgroep: Sander C(verantwoordelijke), Tom VDE, Liselot, Fanne, Alexander, Jari, Sander Bel,
Niels en Anne

Winaliance

Deze werkgroep zal het contact met de zusterverenigingen in Gent, Hasselt, Antwerpen en eventueel Leiden
voortzetten. Zodat we ook dit jaar weer activiteiten samen kunnen doen.
leden van de werkgroep: Jens(verantwoordelijke), Sander Byl, Giel, Kenny, Fanne, Niels en Sander Bel

Continüıteit

Een van onze campagne puntjes was de communicatie naar volgende jaren toe verbeteren. Dus deze mensen zullen
de docuwiki upto date houden zodat er een goede doorstroom is.
leden van de werkgroep: Giel(verantwoordelijke), Stef, Cedric en Joni

Morgen moet elke werkgroep eens samenzitten.

Scientica TD

indicatieve peiling, wie ziet een scientica TD nog zitten dit jaar?

� voor 18

� tegen 0

� onthouding 4

We gaan dit jaar dus weer een scientica TD organiseren. Wat we dit jaar hebben gemerkt is dat er niet veel volk
van wina naar de TD zijn geweest afgelopen jaar. Er is nu een idee gekomen vanuit scientica om dit jaar een
woensdag geen winabar te doen en in de plaats daarvan de scientica TD te houden. Er volgt een discussie over
dit idee:
Een winabar opofferen voor een TD gaat te ver en het volk dat graag naar de winabar komt, zou hierdoor nog
steeds niet naar de TD komen. Een beter idee zou zijn om in de week van de TD een iets rustigere winabar
te doen, zodat het winavolk nog wel een ander feestje aan kan. De scientica TD hoeft toch ook niet per se op
woensdag, op donderdag kan toch ook gewoon. Bovendien weten we dat de mensen die naar de winabar gaan
veel liver naar de winabar gaan dan naar een TD, dus zou het raar zijn als we ze niet de keuze zouden geven.
Als de mensen naar de winabar willen gaan, moeten ze daar toch zelf voor kunnen kiezen. Als we vorig jaar al
hebben gemerkt dat het winavolk gewoon niet graag naar een TD gaat, dan zou het wel stom zijn als we hen dan
hun avond uit op de winabar afnamen. Winaleden zijn cheape mensen en een TD is gewoon veel duurder dan de
winabar. We zouden bijvoorbeeld ook onze leden gratis toegang kunnen geven naar de TD. Dit is dan misschien
weer een te drastische maatregel, want dit gaat ons te veel geld kosten. Er zijn ook mensen die wel naar een
TD gaan en niet naar de winabar, dus we kunnen misschien beter proberen deze mensen te bereiken. Een ander
idee is nog om een paar weken voor de TD, een winabar een TD sfeer te geven. Dit idee is practisch iets minder
haalbaar. Nog een idee is om de TD eerder in de week te plannen dan de winabar, dus bijvoorbeeld een maandag
of dinsdag. Scientica heeft liever op woensdag of donderdag omdat er dan meer volk van andere kringen zijn die
ook naar de TD komen. Er wordt een stemming aangevraagd: We willen één winabar vervangen door de scientica
TD:

� voor 2

� tegen 17
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� onthouding 3

De scientica TD zal dus op een donderdag zijn. De datum wordt dan 19 maart, want dit was voor de andere
kringen de beste datum.
Nog een practische opmerking over de TD, vorig jaar was het google docs bestand waar de shiften op moesten
worden ingevuld erg onduidelijk. Hierdoor was er met de opkuis veel te weinig volk. Zorg dus dat het dit jaar een
duidelijker bestand is en dat alle shiften goed worden ingevuld. Geef dit vooral door aan scientica.

Scienticafé

De afgelopen jaren was dit een keer per maand (dit komt neer op 6 over het hele academiejaar), de shiften werden
niet goed ingevuld door wina en er was ook weinig wina volk aanwezig. Het idee is nu om dit aantal te verminderen
naar 4 scienticafé’s, dit komt neer op 2 per semester, een met een groot en een met een minder groot thema.
Een rede dat er zo weinig wina volk aanwezig is, is misschien omdat we er te weinig reclame voor maken. De late
reclame kwam de afgelopen jaren omdat we niet optijd het thema wisten, dit werd namelijk pas heel laat beslist
door de verantwoordelijke. Ook waren de shiften pas heel laat bekent, dus dit kan ook een rede zijn voor het
slechte invullen ervan. Een pluspunt van de scienticafé is wel dat het de samenwerking van de kringen bevordert
en het de gelegenheid is om de andere kringen te ontmoeten. Om meer reclame te kunnen maken, moeten we
zorgen dat we op tijd van scientica weten wat het thema gaat worden, we moeten hier dus meer op aandringen.
Scientica wordt slechter opgevolgd als wina, hierdoor komt het dat de thema’s zo laat pas bekend zijn. Als wij
meer wina volk naar scienticafé willen krijgen, moeten we erop aandringen dat we het thema en tekstje vroeg
genoeg hebben, zodat wij genoeg reclame kunnen maken. Voor de shiften gaat het volgend jaar misschien nog
wel moeilijker worden om mensen te vinden, omdat er dit jaar weinig volk in bar zit. Hierdoor gaan we ook shiften
moeten doen op de winabar, om dan ook nog zoveel shiften te moeten doen op scienticafé wordt misschien te
veel. En hier gaan we waarschijnlijk geen mensen voor vinden. Toen kwam ineens plan Simon: waarom doen we
scienticafé niet zoals plan sjarel, elke kring organiseert een scienticafé en dan doen we er nog een samen, dit is
dan de interkringenzuip. Wij doen normaal een winabar met drie mensen, en elk presidium binnen de kringen van
scientica heeft wel minstens 3 mensen in zijn presidium, dus dit moet makkelijk lukken.
Concreet: We gaan dit idee aan scientica voorstellen, bij dit idee blijven het 6 scienticafé’s. We gaan ook nog
steeds extra reclame maken en de tekstjes in de winagenda zetten. Aangezien we denken dat scientica dit niet
zomaar gaat aanvaarden, moeten we ook nog nadenken over het alternatief. Als het systeem zo blijft als nu willen
we dan voor 4 scienticafé’s gaan of minder? Om voor minder dan 4 te gaan is misschien te drastisch, omdat we
wel willen verbroederen met scientica. Shiften blijven een probleem, ook al zijn het er maar 4. Haalt een winees er
wel meerwaarde uit om naar een scienticafé te gaan als het er minder dan 4 zijn? We gaan stemmen, denk hierbij
goed na over jouw bereidheid om shiften in te vullen op scienticafé. Stemming:

� 4 scienticafé’s 15

� minder dan 4 scienticafé’s 6

� onthouding 1

We gaan eerst plan Simon voorstellen, als scientica hier niet mee accoord gaat, dan gaan we voor 4 scienticafé’s
in totaal.

Presidiumvoordeel

Vorig jaar was er een streng beleid wat betreft presidiumvoordeel. Cedric vind dat er voor presidium leden bepaalde
dingen zijn die wel moeten kunnen, bijvoorbeeld een pot uit de kelder lenen zonder daar geld voor te moeten
betalen. Of andere dingen lenen, we willen geen winst maken op onze presidiumleden. Sommige vinden dat we
als presidium geen waarborg voor deze dingen moeten betalen. Het betalen van waarborg maakt toch eigenlijk
niet uit, je krijgt dat toch terug als er niets mee gebeurd. Dit zou eventueel ook via de presidiumrekening kunnen
gebeuren. Door dit te doen krijg je misschien weer problemen dat mensen een hele hoge presidiumrekening krijgen.
Een presidiumrekening is geen bankrekening. Gewoon een waarborg moeten betalen is veel duidelijker en dit heeft
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niets te maken met presidiumvoordeel of niet. We beslissen dat presidiumleden gratis dingen mogen lenen, maar
wel waarborg ervoor moeten betalen.
Cedric wil graag tijdens de 24urenloop iedereen die een shift doet trakteren op een gratis hamburger. Als je dit
wilt doen, moet je het doen voor shiften die anders niet ingevuld worden. Het is geen hamburger per shift maar
één hamburger per persoon die een shift heeft ingevuld. Een soort van bedanking voor het harde werk. Als je het
als bedanking wilt doen, dan moet je het niet op voorhand afspreken. Je kunt dan beter een hamburger op random
shiften zetten, een soort lootje trekken in de loterij. Dit zou wel te veel werk worden. Het idee hierachter is dat
we onszelf belonen voor ons werk, waarom gaan we dan niet gewoon met het hele presidium uit eten ofzo. We
moeten het niet aan shiften koppelen, want dan krijg je de verkeerde motivaties. Vinden we het echt wel nodig om
onszelf te belonen? Dit jaar was er een BBQ met gratis groentjes voor de meeste was dit meer dan genoeg. Als je
echt iets wil geven aan de presidiumleden, dan kun je dit ook beter niet tijdens de 24urenloop doen, maar eerder
aan het einde van het werkingsjaar. Willen we onszelf wel belonen, tenslotte zijn we toch gewoon vrijwilligers en
hoeven we niet beloont te worden. Er volgt een stemming, willen we onszelf een kleine beloning geven:

� voor 16

� tegen 0

� onthouding 8

We willen onszelf dus wel een beloning geven, maar wat voor een beloning willen we onszelf dan geven:

� Hamburger

� Samen gaan eten

� BBQ met gratis groentjes

� ...

Als we geld genoeg hebben, dan willen we onszelf wel belonen, met een maximum bedrag van 1 euro per persoon.
Cedric en Stef zien het wel zitten om dan aan het eide van het jaar voor iedereen van het presidium een gratis
hamburger te bakken.
De laatste vorm van presidiumvoordeel is dan nog shiftencola, tijdens een shift mag je een gratis glas cola nemen.
Dit willen we ook behouden.

Lendentruien

Het gaat om de bordeaux truien met het winaschild achterop. Een ander voorstel voor de truien van dit jaar is de
pullen van de KU Leuven, om hiervan per richting een trui te laten maken. Voor de oude truien was er dit jaar een
te kleine oplage, waardoor we deze helemaal niet meer hebben verkocht. Op de truien van de KUL kunnen we ook
geen verlies maken, deze truien kosten 25 euro. Willen we dan op de achterkant van deze truien het winaschild, of
gewoon per departement een andere trui maken. Als je iets van wina wilt kopen dan kun je ook gewoon een t-shirt
kopen, dus dan is een trui van het departement wel leuker. We denken ook dat de KUL truien veel populairder
gaan zijn dan de bordeaux truien. De bordeaux winapullen hebben ook wel iets, ook omdat die altijd al verkocht
zijn en ook iets specifiek van wina zijn, dus het zou jammer zijn als dit verloren gaat. Er volgt een indicatieve
pijling, er mag dus meerdere keren worden gestemd:

� geen ledenpullen 0

� truien van de kul met de departementen op de achterkant 14

� truien van de departementen 0

� truien van de kul met het winaschild op de achterkant 6

� boreaux winapullen 4
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We besluiten om voor de truien van de kul te gaan met de departementen op de achterkant.

De vergadering wordt gesloten om 18:53 uur.

Avond maandag 30 juni

Aanwezig: Sander Byl, Giel, Simon(22:30), Tom VDE(22:30), Melissa E, Denis(22:30), Kenny, Lena, Ya-
smine(22:30), Liselot, Kathleen, Kate, Joni, Quentin, Fanne, Alexander, Jari, Reinout(22:30),
Jens, Niels, Sander C, Cedric, Stef VG, Sander Bel en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien,
Menno, Michiel, Tine, Bram, Eline, Sander Bel, Anton, Marlies, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 21:23 uur.

Mededelingen

� We zijn net nog vergeten te melden dat deze week iedereen stemrecht heeft, omdat we nu eigenlijk nog
ploegvergaderingen houden. Pas vanaf de AV op vrijdag heeft enkel kern stemrecht.

� Als er mensen zijn die niet graag wilen vergaderen in verband met ploegtextiel dan mogen die gaan afwassen.

Ledentruien

We zijn daarnet bij de ledentruien nog iets vergeten. We kunnen namelijk ook bij de truien van de kul nog kiezen
voor de kleur. Er is zeker keuze tussen twee kleuren namelijk donker blauw en bordaux, dus welke kleur gaan we
pakken. Donkerblauw is mooi en redelijk neutraal van kleur en dat gaat wel meer gekozen worden waarschijnlijk.
We gaan eerst eens informeren bij de kul, als het gaat nemen we beide kleuren.

Ploegtextiel

Opdruk

Voor de opdruk van dit jaar kijk allemaal even naar Giel. Willen we opnieuw het schild op de rug. Hierdoor zie je
heel snel van welke kring we zijn en is ook wel mooi. We kiezen dus voor het winaschild achterop en wina erboven.
Op de voorkant staat standaard rechtsboven je naam, niemand wil dit anders, dus dit houden we zo. Aan de lin-
kerkant kunnen we misschien weer zoals twee jaar geleden de zirkel erop zetten en dan het werkingsjaar daaronder.
De zirkel willen we al zeker. Het werkingsjaar zou 52ste werkingsjaar woren willen we dit eronder. Vaak staat een
jaartal wel mooi en het maakt het ook speciaal van dat jaar. Het is misschien een beetje vreemd om er 52ste
werkingsjaar op te zetten, omdat iedereen weet dat we vorig jaar 50 jaar bestonden, en omdat twee jaar geleden
er een fout was gemaakt en er 49ste werkingsjaar op stond. Voor twee jaar geleden stond er gewoon een klein
winaschildje voorop. Op het lint schrijven we ook 14-15, dus misschien kunnen we dat bij onze trui ook doen. Een
voordeel van het werkingsjaar erop zetten is dat andre presidia weten hoelang wina al bestaat. Het punt om het
erop te zetten is dat je zelf weet dat je in dat jaar actief was, dus dan kun je er ook 14-15 op zetten. Er wordt
een aanvaardbaarheidsrondje gehouden:
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52ste werkingsjaar aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 0 onthouding 9
14-15 aanvaardbaar 14 niet aanvaardbaar 3 onthouding 2
51 jaar wina aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 9 onthouding 2
Anno 1964 aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 9 onthouding 2
niets aavaardbaar 5 niet aanvaardbaar 10 onthouding 4

Enkel 52ste werkingsjaar en 14-15 zijn aanvaard. Er volgt een discussie: 52ste werkingsjaar is lang om onder
die zirkel te schrijven en dan wordt het misschien erg klein. 14-15 wordt misschien erg groot onder de zirkel. 14-15
is precies een schooljaar en geeft geen betekenis van hoelang we al bezig zijn. Daarintegen heeft 52ste werkingsjaar
ook geen betekenis van hoe lang je zelf al bezig bent. Een jaar erop zetten is schoolboekachtig. Naar andere
kringen toe is een werkingsjaar mooi. We kunnen ook presidiumploeg focus erop zetten, maar dit wil eigenlijk
niemand. Er wordt een stemming gehouden:

� 52ste werkingsjaar 6

� 14-15 6

� onthouding 7

Er is een staking van stemmen. Sommigen vinden achteraf toch niets onder de zirkel mooier. Anderen vinden de
tekst 52ste werkingsjaar te lang of 14-15 te kort. Er volgt een indicatieve peiling voor wie er toch niets zou willen:

� niets 6

Dit zijn er te weinig. Er komt een nieuw idee, 2014-2015 in het romeins (dus MMXIV-MMXV). Er wordt hier nog
een aanvaardbaarheidsrondje voor gehouden:

MMXIV-MMXV aavaardbaar 4 niet aanvaardbaar 13 onthouding 2

Dit wordt dus niet aanvaard. Er volgt opnieuw een stemming:

� 52ste werkingsjaar 10

� 14-15 6

� onthouding 3

Er komt dus 52ste werkingsjaar op de trui en we pakken dezelfde zirkel als 2 jaar geleden.

Kleur

Anne gaat even naar de wc en Kenny pakt de secretarisfunctie over. Kenny heeft niets te zeggen. Anne is weer
terug. Ideeën: donkergroen met wit, jupiler rood met wit, roze met wit, koningsblauw met wit.
Argumenten: We hebben waarschijnlijk al een donkerblauwe kul trui, dus dan worden twee tinten blauw misschien
niet zo mooi. We gaan eerst eens de mogelijkheden bekijken op de site van the stuff voordat we verder gaan
discussiëren. We houden gelijk een aanvaardbaarheidsrondje voor de mogelijke kleuren:

Black (Zwart) aanvaardbaar 13 niet aanvaardbaar 4 onthouding 2
Dark Violet (Paars) aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 5 onthouding 4
Electric Blue (Lichtblauw) aanvaardbaar 5 niet aanvaardbaar 8 onthouding 6
Kelly Green (Groen) aanvaardbaar 15 niet aanvaardbaar 1 onthouding 3
Light Heather (Grijs) aavaardbaar 6 niet aanvaardbaar 11 onthouding 2
Navy Blue (Donkerblauw) aavaardbaar 10 niet aanvaardbaar 5 onthouding 4
White (Wit) aavaardbaar 3 niet aanvaardbaar 13 onthouding 3

Zwart, Paars, Groen en Donkerblauw worden aanvaard. Er volgt een discussie: De opdruk is al helemaal het-
zelfde als twee jaar geleden, als we dan ook nog dezelfde kleur trui pakken, dan wordt het helemaal zo’n kopie.Als
het groen een beetje goed uitvalt dan is dat de friste kleur, niet zo donker. We moeten alleen wel zien dat dat
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niet de voze groen is van de winat-shirts van 2 jaar geleden. Veel van deze kleuren zijn alleen te bestellen als trui
zonder rits, maar de mensen die met rits zouden nemen vinden het niet erg om gewoon een trui te pakken. We
kunnen dus alle kleuren kiezen. Sander Byl: ik vind paars een mooie kleur. Een lichte kleur wordt sneller vuil dan
een donkere. Ook wordt een felle kleur sneller vaal. Er volgt een stemming:

� Zwart 26

� Paars 33

� Groen 39

� Donkerblauw 18

We bedenken voor Groen en Paars een opdruk en dan kunnen we kijken hoe het groen uitvalt en kunnen we altijd
nog paars kiezen.
We kiezen eerst een kleur opdruk voor Groen: wit, is zo standaard. Oranje. Als je blacklight effect wilt moet je
wit nemen. Geel is ook nog mooi. Rood. Er volgt een aanvaardbaarheidsrondje:

Wit aanvaardbaar 23 niet aanvaardbaar 0 onthouding 1
Oranje aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 13 onthouding 4
Geel aanvaardbaar 7 niet aanvaardbaar 13 onthouding 4
Rood aanvaardbaar 11 niet aanvaardbaar 6 onthouding 7

Alleen wit wordt aanvaard.
Ideeën voor de opdruk van Paars: Zilver of Goud, maar dat hebben ze niet bij the stuff. Geel. Wit. Oranje. Grijs.
Roze. Er volgt een aanvaardbaarheidsrondje:

Wit aanvaardbaar 20 niet aanvaardbaar 2 onthouding 2
Oranje aanvaardbaar 4 niet aanvaardbaar 12 onthouding 8
Geel aanvaardbaar 14 niet aanvaardbaar 5 onthouding 5
Grijs aanvaardbaar 3 niet aanvaardbaar 19 onthouding 2
Roze aanvaardbaar 4 niet aanvaardbaar 16 onthouding 4

Geel en Wit zijn aanvaard. Voor wit is er weer het blacklight argument. Kate wil niet rondlopen in de kleu-
ren van Anderlecht. Er volgt een stemming:

� Geel 9

� Wit 10

� onthouding 5

Er is een staking van stemmen. Er volgt een discussie: Geel, geel, geel. Wit, wit, wit. Blacklight werkt ook op
geel. Er volgt een nieuwe stemming:

� Geel 9

� Wit 11

� onthouding 4

Wit heeft gewonnen.

We gaan dus eerst kijken naar het groen, als dit mooi is dan nemen we een groen met witte trui. Als dit
echter lelijk is dan nemen we een paars met witte trui.
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Varia

� Simon: Afwassen is eigenlijk heel plezant

� Kate: Stef heeft ze niet naar de winkel gestuurt, maar naar een huis.

� Niels: Ik vond het spijtig dat er geen blauwe kleurstof was.

� Jari: Ik ga volgend jaar wollenpullen voorstellen

� Fanne: Ik heb honger

� Giel: duitsland-algarije: 0-0

� Cedric: Het was een lange vergadering maar dit was de langste.

Kwijting Space

Space had eigenlijk moeten worden gekwijt door voenk, maar zij hebben dit niet gedaan, dus zullen wij dit nu
moeten doen (of niet natuurlijk). Zie ook de mail van Anne Everars, hierin staat meer uitleg over de kwijting.
Ook in het verslag van de komende dagen vind je hier meer informatie over.

De vergadering wordt gesloten om 23:15 uur.
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Ochtend dinsdag 1 juli
Aanwezig: Sander Byl, Giel, Simon, Tom VDE, Melissa E, Denis, Kenny, Lena, Yasmine, Liselot, Kate,

Quentin, Fanne, Alexander, Jari, Reinout, Jens, Niels, Sander C, Cedric, Stef VG, Sander Bel
en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien,
Menno, Michiel, Tine, Bram, Kathleen, Joni, Eline, Sander Bel, Anton, Marlies, Arne en
Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 10:19 uur.

Kwijting

Opnieuw wat meer informatie over een kwijting. Met een kwijting zeg je dat deze ploeg een goed financieel
overzicht hebben en een goed financie hebben geleid. Het is een morele handeling om te zeggen dat de beheerders
in goed geweten hebben gehandeld. We kunnen voenk kwijten ongeacht of we space kwijten of niet. Als achteraf
blijkt dat space toch iets fout heeft gedaan, dan kan de kwijting ook nog ongedaan worden gemaakt.
Anne Everars heeft alle documenten bekeken en is erachter gekomen dat deze niet overeenkomen. Er is namelijk
een verschil tussen wat space zegt dat ze hebben ingegeven bij de belasting en met wat ze zelf hebben uitgegeven,
dit zou betekenen dat ze fraude hebben gepleegd. Voor het moment kunnen we hierechter niet over beslissen,
omdat we nog niet de documenten hebben om deze te bekijken. We zullen hier vrijdag op de AV over verder gaan.

Varia

� Kate: Wil iemand mij het adres van het station geven, en niet Stef!

� Stef: Voor vandaag is het de bedoeling dat alle werkgroepen en posten samenzitten. Ook moeten de statuten
en het hr gelezen worden door iedereen tegen vrijdag.

De vergadering wordt gesloten om 10:34 uur.

Namiddag dinsdag 1 juli
Aanwezig: Sander Byl, Michiel, Giel, Simon, Tom VDE, Melissa E, Denis, Kenny, Lena(17:21), Yas-

mine, Liselot(17:21), Kate(17:21), Kathleen(17:21), Quentin, Fanne, Alexander, Jari(17:21),
Reinout, Jens, Niels, Sander C, Marlies(17:21), Tine, Eline, Bram, Stef VG en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien,
Menno, Cedric, Sander Bel, Joni, Anton, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 17:00 uur.
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Werkgroepen

Ouderdag

Heeft nog niet samengezeten

IKZ

Deze werkgroep heeft samengezeten, het doel van IKZ is uitgelecht. We hebben ook al eens naar de statuten en
het hr gekeken en wat dingen aangeduid, deze zullen op de AV terugkomen.

24urenloop

Voor het eetstandje van de 24urenloop zijn we van plan om hetzelfde te maken als vorig jaar, hier komt dan nog
een nieuw ding bij. Dit zou dan als extra zijn voor s’ochtends. De ideeën hiervoor zijn brownies, spek met eieren
en croques. De meeste zijn wel voor het idee van de brownies dit verkocht goed tijdens de campagne en was
redelijk snel klaar te maken op voorhand. We willen ook de kwaliteit van de bicky’s verbeteren, we willen de prijs
wel hetzelfde houden, maar we willen zorgen voor augurk en misschien ook de broodjes proberen warm te maken.
Dit maakt de kwaliteit al beter en is niet duurder.
We hebben ook nagedacht over thema’s waarmee we het eetstandje en loopstandje kunnen aankleden. De ideeën
waren: duizend en een nacht, roadrunner,...
Voor het loopstandje hebben we 3 keuzes: stellingen met 2 verdiepingen, een legertent of hetzelfde als dit jaar.
We willen wel heel graag iets vernieuwends, daarom willen we graag voor stellingen gaan, we moeten wel nog zien
of dit haalbaar is. Mocht dit niet lukken kunnen we altijd nog sjorren. Sjorren is wel minder veilig en mindder
makkelijk waterdicht te maken. Stellingen zien er ook proffessioneler uit. Als we dit dus kunnen betalen, dan is
dit wel het mooiste denken we. Voor balken zitten we met het probleem dat we niet weten hoe we dit in leuven
moeten krijgen, stellingen daarintegen worden naar leuven toegebracht. Een legertent is waterdicht en ook niet
duur, maar is wel kleiner als wat we dit jaar hadden. Het sjorren heeft ook wel zijn sjarme, omdat je er veel tijd
in steekt en als het dan af hebt geeft dat wel een goed gevoel. Iets bouwen is leuker dan een tent die zo klaar is.
De tent is ook eigenlijk echt de gemakkelijke oplossing. De tent heeft ook maar een kant die open kan, dus dit
is misschien ook niet handig voor het loopstandje. We beslissen dat ons plan A de stellingen worden. Als we hier
niet genoeg geld voor hebben dan wordt ons plan B sjorren. Als we deze balken niet in leuven kunnen krijgen, dan
wordt ons plan C de legertent. We mogen alleen met verdiepingen werken als we stellingen gebruiken.

Grafisch

Niemand hiervan is aanwezig op presidiumweek.

Themaweek

Als thema’s voor de themaweek zijn volgende ideeën naar voren gekomen:

� Piraat

� Around the world

� Disney

� Cliché week (de gewone winabar, bitterballen en bicky’s,... dit is niet anders dan een gewone week, en je
wilt juist dat je themaweek ertussenuit springt)

� Middeleeuwen (varken aan het spit, ridders en jonkvrouwenbar, hoefijzerwerpen, volksdans, zwaardvechten,
stoemp, maaltijdsoep, dik brood, bierpotten, steekspel, middeleeuws springkasteel, filmavond, kubb,...)

� Renaissance
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� Big bang theorie

� Barbie en ken (barbiebar, stijldansen, roze-taart/regenboog-taart,...)

� Schotland (Island games, kilt, schotse muziek, doedelzak workshop, ingewanden, whisky proeverij, schots en
scheef bar,...)

� Flintstones thema (Kippenboutjes, mammoet, ice age,...)

Er volgt een discussie over de verschillende themas: Middeleeuwen kan inderdaad wel aanslaan, je kunt een groot
deel doen op de campus, elke post kan daar wel een activiteit bij verzinnen. Varken aan het spit is waarschijnlijk
niet haalbaar, het duurt te lang voordat dat gaar is. We kunnen daar ook bruin bier bij geven. Barbie en ken
is ook wel een grappig thema, dat kan wel heel marginaal worden. Nog ideeën hierbij waren cupcakes bakken,
als sport, beachvolleybal, ballet, stijldansen en paardrijden. Middeleeuwen is leuk, maar we hebben vaak van die
spelen, we hadden dat met lustrum en met de campagne van voenk. Wat is er te doen voor ken in de barbie en
ken themaweek? We zouden voor de bar megapotten haargel kunnen kopen en bij elke man het haar naar achter
doen. Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden:

Middeleeuwen aanvaardbaar 21 niet aanvaardbaar 0 onthouding 0
Barbie en ken aanvaardbaar 15 niet aanvaardbaar 3 onthouding 3

Beide worden aanvaard. We gaan gelijk over in een stemming:

� Middeleeuwen 16

� Barbie en ken 3

� Onthouding 2

Het thema van de themaweek wordt middeleeuwen. De werkgroep werkt dit verder uit en de posten nemen de
planning op zich.

Speciale dagen

� 1 april: dit valt op een woensdag, dus we dachten misschien kunnen we iets met de bar doen, een ludiek
tekstje (zeggen dat er een TD komt ipv een bar of pintjes aan 2 euro ofzo), we kunnen vissen ophangen op
de ramen van het RC.

� 4 mei:Starwarsdag, we kunnen hiervoor misschien een filmavond van starwars doen. Als de nieuwe film al af
is kunnen we misschien naar de cinema gaan.

� 1 oktober: world vegetarian day daar willen we een vegatarisch eetstandje doen. Je zou ook eventueel nog
vegatarische snacks op de bar kunnen doen, want dit valt ook op een woensdag.

� 16 oktober: world food day, dit zou ook een eetstandje kunnen zijn. Dit valt echter dicht op world vegetarian
day, en dan willen we liever iets voor de vegatariërs. Dit valt ook net de week voor de 24urenloop. We laten
deze dus vallen.

� 5 november: bonfire nigth, we willen proberen om van 10 tot 12 uur vuurkorven buiten bij de bar te zetten
als dit mag. Misschien nog chocomel geven ofzo. Of we kunnen vuurwerk doen, dit mag alleen niet. Er kan
misschien ook een prebaractiviteit worden gedaan bijvoorbeeld een kampvuur. We willen proberen voor de
vuurkorven te gaan.

� 22 oktober: Capslock day, de winagenda volledig in capslock doen deze week. Bar wil dan ook een Caps-
lockbar doen en dan halve lieters verkopen voor iets minder dan 2 euro. Alleen de glazen zijn misschien
moeilijk te verkrijgen. Het is niet haalbaar om halve lieter glazen aan te schaffen, deze gebruik je namelijk
verder niet meer. Vroeger op de apresskibar hadden we plastic halve liter bekers. We willen dan ook op de
bar alles in capslock schrijven en ook andere dranken in grotere hoeveelheden verkopen.

� We hadden ook nog rokjesdag, dat we dan in de winagenda zetten dat iedereen die dag in een rokje naar
de campus moet komen.
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Winalliance

We hebben nog geen activiteiten van winalliance, omdat we eerst nog contact moeten zoeken met de andere
kringen. We hebben wel al de taken verdeeld. We vinden het belangrijk dat alles op tijd in de winagenda komt
om zo veel mogelijk mensen hiervoor enthousiast te maken. Meer kunnen we niet echt doen kwa reclame.

Continüıteit

Deze werkgroep heeft nog niet samengezeten.

Posten

Bar

We hebben al samengezeten, we hebben nu eerst gekeken naar de bars die we willen doen komend jaar, het
vrijwilligerssysteem is nog niet helemaal uitgewerkt, hier volgt morgen nog meer informatie over. de bars van
volgend jaar zijn:

� openingsbar

� cultuurbar

� OCMW bar

� doopbar

� post-24urenloopbar

� halloweenbar

� capslockbar: hier willen we halve liters bier verkopen, en alles in capslock schrijven, zoals uitgewerkt is door
de werkgroep van speciale dagen.

� zwarenbierenbar: er was een idee om een zwaren bieren en metalenbar te maken van deze bar, maar dit willen
we toch niet doen, omdat bars met een muziek thema vaak niet goed aanslaan. Mensen willen namelijk
graag gewoon de standaard winabar muziek, en anders komen er veel klachten.

� 007 bar

� putin bar (soviet-russian bar)

� sintbar

� jeneverbar

� kerst-nieuwjaarsbar

� gokkersbar: we willen elk uur een rad van fortuin doen, waardoor er een bepaald drankje dat uur goedkoper
wordt. En we willen emmers met drank maken en dat de mensen dan voor 50 cent een emmer mogen kiezen,
dat drankje krijgen ze dan, maar we zetten er dan bijvoorbeeld ook een emmer met water tussen ofzo.

� EJW-bar

� duvelbar

� sportbar

� themabar

� proffentap: terug van weggeweest.
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� provinciezuip

� marginalenbar

� pyjamabar: dit keer willen we deze in de zomer houden.

� beachbar: een beetje gelijkaardig aan de tropical bar van dit jaar.

� DE WINABAR: we willen hier wel veel geld in steken, zodat we bijvoorbeeld aan iedereen met een winalid-
kaart, een kortingskaart kunnen geven voor consumpties. Het leek ons wel leuk om echt weer eens iets voor
de winaleden te doen. We maken ook een namenlijst om te voorkomen dat sommige winalidkaarten twee
keer worden gebruikt.

GAK

We overlopen alle activiteiten die we willen doen komend jaar:

� inschrijvingsstandje: Deze willen we gewoon behouden, het concept lijkt ons ook verder goed en we willen
hier verder niets aan veranderen. We moeten wel beter zien wie waarvoor verantwoordelijk is, want vorig
jaar was dat nogal onduidelijk. GAK moet ook het grasveldje reserveren voor het inschrijvingsstandje.

� eetstandjes: we hebben met cultuur overlegd, en we hebben besloten dat wij ook een aantal eetstandjes
gaan doen.

– GAK zal al zeker het veggie eetstandje organiseren, wij dachten hiervoor aan Kate en Anne voor de
ideeën, omdat zij beide vegatarisch zijn.

– Een ander idee voor een eetstandje was een quiche eetstand, maar dit is al eens eerder geprobeerd en
toen heel veel werk gebleken. We moeten dus nog zien of dit wel haalbaar is.

– we dachten ook nog aan een hotdog eetstand, pasta eetstand ofzoiets wat altijd wel in de smaak valt.

– Nog een ander voorstel was wafels, maar dit is misschien ook onhaalbaar. We kunnen eventueel wel
bewaarwafels maken.

� We dachten er ook nog aan om misschien weer eens een eetavond te doen, het probleem hiermee is dat je
veel minder volk trekt dan met een eetstand. Op de campus trek je gewoon veel meer mensen omdat die
van de lessen komen. Eventueel kunnen we dit wel nog uitwerken.

� filmavonden: ook deze delen we met cultuur, zij doen nu ook een aantal filmavonden. Zelf hebben wij de
volgende filmavonden in gedachte:

– filmavond deluxe: deze filmavond willen we voor de verandering niet in de winaliving houden, maar in
de aula in de A. Hier is het wat groter en we willen dan ook niet gewoon chips en nootjes voorzien,
maar eerder popcorn of zoiets.

– openlucht filmavond: het probleem hiermee is dat het goed weer moet zijn. We zouden het willen
houden in de arena, op een scherm dat aan palen hangt, als we dit kunnen regelen. En als het slecht
weer is kunnen we altijd nog naar de winaliving gaan.

– starwarsfilmavond: naar aanleiding van de werkgroep speciale dagen. Deze zal dan wel gewoon in de
winaliving zijn.

Het lijkt nu misschien alsof er weinig filmavonden in de winaliving gaan worden gehouden. Dit valt nog wel
mee, aangezien cultuur en EJW ook filmavonden doen, die wel in de winaliving gaan worden gehouden.

� We willen nog een activiteit doen zoals karaoke, poolen of een kroegentocht.

� De speeddate willen we ook nog steeds doen. We moeten wel nog kijken voor welke bar we deze best kunnen
houden, bijvoorbeeld niet voor DE WINABAR ofzo.

� Voor de spelletjesavond dachten we aan misschien een pokeravond, weerwolven of misschien een combinatie
zodat je wat meer volk trekt.

14



� Kerstfeestje: we willen heel graag weg uit de alma, we zijn dus al gaan rondkijken voor zaaltjes. De enige
optie die we tot nu toe hebben gevonden die wel geschikt blijkt te zijn zijn de zaaltjes bij de OHL, waarschijlijk
zijn deze wel groot genoeg en de prijzen zijn 150 en 200 euro. We moeten daar wel nog eens gaan kijken hoe
het er daar uit ziet en hoeveel mensen er in zo’n zaal passen. Kwa eten dachten we zoals een tijd geleden
weer gourmetten te doen, dit gaat misschien wel duur worden. Een tweede optie die we hadden bedacht
was vol au vent en stoofvlees. We moeten ook nog zien of warmhouden en goedhouden mogelijk is. Een
derde optie was nog een bufet, want we kunnen daar waarschijnlijk koken en we doen dan het voorgerecht
en nagerecht gewoon koud, anders loop je elkaar te veel in de weg. Als dit nu allemaal niet haalbaar blijkt te
zijn, dan gaan we toch gewoon naar de alma. Jari wil wel een kelnerpakje aandoen. We gaan het kerstfeestje
nog verder uitwerken.

� Elk jaar doen we ook een uitstapje bijvoorbeeld naar de efteling of bobiaanland ofzo. Wij dachten eraan om
dit misschien in de paasvakantie te zetten. Het probleem is dan wel dat als we naar iets in belgië gaan dat
het wel heel druk gaat zijn waarschijnlijk. In de paasvakantie zijn er waarschijnlijk wel meer mensen die mee
willen gaan, want dan zijn er geen lessen. We zouden het ook nog op 11 november kunnen zetten zoals dit
jaar.

� Wij vinden het jammer dat de mannen en vrouwen avond altijd pas zo laat wordt geregeld, we vinden dat dit
meer aandacht verdient. Dus dachten we eraan om misschien een mannen en vrouwen week te doen (zoals
veel andere kringen doen). We kunnen dan bijvoorbeeld een filmavond in dit thema doen, eetstand in dit
thema, bar in dit thema, etc. Dit wordt dan eigenlijk een soort tweede themaweek. We kunnen bijvoorbeeld
ook een hele maand doen, dat we elke week van die maand iets in dat thema doen. Als we dat doen, komt
dat waarschijnlijk niet over bij de leden. Dan zijn het voor de leden gewoon losse activiteiten. Het is ook
stom om een week lang de mannen en vrouwen te splitsen. Je kunt ook niet echt dingen samen doen, want
dan komt het thema niet meer goed over. Bij andere kringen zijn de mannen en vrouwen weken meestal
wel verschillende weken. Een keer een activiteit voor mannen en vrouwen en dan eventueel een bar, een hele
week rond dit thema wordt een beetje te veel. Het is ook moeilijk in te plannen, omdat je dan een hele week
moet vrijhouden. Er volgt een stemming:

– mannen en vrouwen week 7

– mannen en vrouwen avond 9

– onthouding 7

Staking van stemmen. We kunnen ook nog een compromis maken door een mannen en vrouwen dag te
houden in plaats van een avond of een week. Er volgt opnieuw een stemming:

– mannen en vrouwen week 14

– mannen en vrouwen dag 22

– mannen en vrouwen avond 16

We zullen dus een mannen en vrouwen dag doen volgend jaar. Willen we dit dan op een woensdag doen of
juist niet. Als we dit niet doen, dan kun je de hele dag inplannen, en hoeft de bar niet in dit thema. Bar
doet ook liever geen battle of the sexes bar, want hier kruipt veel tijd in. We kiezen er dus voor om dit niet
op een woensdag te plannen.

� We willen ook iets meer moeite steken in de eind BBQ, maar hier is nog niet echt over nagedacht.

Redactie

Dit jaar willen we proberen om de winagenda te mailen naar de drukker in plaats van hem steeds te gaan brengen.
We willen ook meer tijd steken in het nalezen van de winagenda, om fouten te voorkomen. We gaan een nieuw
systeem ontwikkelen voor het maken van de winagenda. We willen ook dat de tekstjes echt op tijd worden
doorgestuurd, dus we gaan ook hier aandacht aan besteden. We willen hier dan ook een deadline opzetten,
wanneer je te laat bent komt het tekstje er niet meer in. Er kan misschien ook online gezet worden welk tekstje
voor welke datum binnen moet zijn. Het is misschien ook handig om een lijst rond te sturen welke tekstjes moeten

15



worden gemaakt eventueel samen met welke begrotingen nog moeten worden doorgestuurd. Sommige tekstjes
willen we ook al vroeger in de winagenda zitten, bijvoorbeeld van een cantus waarvoor moet worden ingeschreven
die op maandag valt er de week ervoor al in zetten. We vinden het ook leuk om wat ludieke stukjes / rubrieken
erin te zetten, maar dit hoeft niet per se.

varia

� Joni: iedereen mag nog betalen

� Simon: Denis wee niet wat komkommer is

� Kenny: Ik ga op café voetbal kijken.

� Stef: Er is geen vergadering meer vandaag, degene die willen mogen mee op café gaan, als je terug komt
doe dan een beetje stil voor de mensen die al gaan slapen.

De vergadering wordt gesloten om 18:44 uur.

16



Namiddag woensdag 2 juli

Aanwezig: Kenny, Reinout, Denis, Fanne, Bram, Marlies, Sander Byl, Quentin, Jens, Giel, Jari, Arne,
Michiel, Melissa E, Tom VDE, Yasmine, Lena, Liselot, Joni(17:35), Anton(17:55), Tine, Eline,
Alexander, Sander Bel, Cedric, Stef en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Kate, Simon,
Kathleen, Niels, Sander C, Jeroen, Lien, Menno en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 14:50 uur.

mededelingen

� De bekertjes zijn bijna op, dus houd je bekertje bij.

� Het toilet is verstopt, probeer het toiletpapier gebruik te beperken. De eerste toilet zit nog vol met kots,
degene die hier verantwoordelijk voor is moet dit nog opkuisen.

Werkgroepen

Ouderdag

We willen het concept van 2 jaar geleden hergebruiken. Dit houdt in dat we beginnen met wat algemene informatie
van de decaan gevolgd door een les uit de richting (de proffen hiervoor moeten nog gekozen worden). Daarna zal
er een receptie zijn in de A en een rondleiding in het wetenschapspark. Er is dan nog de mogelijkheid om te komen
eten in de alma. Als laatste is er dan s’avonds nog een ouderdagscantus, we willen proberen deze in de pavo te
doen. Als we water geven kunnen we misschien ook flessen voorzien in plaats van kannen.

Posten

Presesduo

We hebben gekeken naar de interne werking en dit een uitgewerkt. We hebben nog niet alle taken verdeeld,
maar we hebben wel onszelf gepositioneerd. Cedric gaat als voorzitter proberen neutraler zijn en zijn mening pas
achteraf geven, zodat hij eerst gewoon de situatie kan schetsen. Er gaan ook nog preseskwartiertjes komen, zeker
in het eerste semester. Een preseskwartiertje is dat je een kwartier met het presesduo gaat praten. Zodat zij
kunnen zien wat er goed gaat en wat beter kan, zodat we de werking zo optimaal mogelijk kunnen maken. Op het
preseskwartiertje kun je dus ook problemen aankaarten, waar presesduo dan aan kan proberen te werken. We zijn
ook van plan om brieven te sturen naar de ereleden, we moeten nog wel kijken wanneer maar we willen er zeker 4
versturen. Hiermee hopen we het ereledenschap een beetje te promoten. Momenteel zijn er namelijk 10 ereleden
en we willen proberen dit aantal op te drijven. Er zal ook weer een ereledendiner zijn.

Bar

We komen nog even terug op het vrijwilligerssysteem. Na presidiumweek zal er rondgemaild worden naar Focus,
Voenk, Space en de vrijwilligers mailing lijst. Met deze mail willen we vrijwilligers de kans geven zich op een excel
bestand te zetten, zodat wij een idee krijgen in hoeverre zij bereid zijn om te helpen met de bar. We houden een
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maximum van 2 vrijwilligers per bar aan. De vrijwilligers hoeven niet een hele bar lang achter de bar te staan, dat
hangt ervan af waartoe zij bereid zijn, dit kunnen ze dan ook aangeven in het excel bestand. Je zou ook eventueel
3 vrijwilligers kunnen doen, met dan de voorwaarde dat er altijd iemand van Focus achter de bar staat. In de mail
willen we ook duidelijk aan de vrijwilligers uitleggen hoe het systeem precies werkt, zodat ze weten waar ze aan
beginnen. Dit moet ook duidelijk gemaakt worden bij de inschrijvingen, voor de nieuwe vrijwilligers. We willen het
liefst niet iemand achter de bar zetten die we totaal niet kennen. Daarom nemen we liever mensen van het oud
presidium, deze kunnen we namelijk vertrouwen. We denken ook dat we hiertussen genoeg vrijwilligers kunnen
vinden. Er zijn namelijk waarschijnlijk ook vrijwilligers die wel 2 of 3 bars willen doen in plaats van één.

Cantus

Cantus komt in orde. We willen proberen om voor volgend jaar opnieuw in de Pavo te kunnen cantussen. Er is
nog geen plan B voor het geval we uit de Pavo worden gezet. Ons plan om dit te voorkomen is gewoon heel
goed opletten met de opkuis en dus zeker de openingscantus heel goed opkuisen, zodat we daar kunnen blijven
cantussen. Met de overdrachtscantus was het toen fout gegaan, omdat dit voor cantustrio een hele zware cantus
was. We gaan ook proberen om van te voren al wat mensen aan te sporen om te helpen met opkuisen. Er zullen
waarschijnlijk wel mensen zijn die het zien zitten om te helpen en we kunnen eventueel ook nog vrijwilligers zien
te vinden binnen de ploeg.

Cudi

Er is dit jaar gemerkt dat de eerste jaars vaak niet weten hoe ze boeken moeten reserveren, dus de Cudi gaat iemand
sturen die dit systeem gaat uitleggen aan de eerste jaars. Misschien kunnen de eerstejaars beter dinsdag naar de
cudi gaan in plaats van op maandag al. De cursusdienst wil vanaf nu alleen nog maar werken met reservaties,
hierover moet dus een mail worden gestuurd naar alle studenten zodat zij weten dat een reservatie noodzakelijk
is. Voor de eerstejaars zou de cudi misschien kunnen spreken tijdens de rondleiding om uitleg te geven. We zullen
hierover ook een tekstje in de overlevingsgids en het infotonneke zetten.

EJW

� EJWiekent gaat er sowieso komen. De locatie is terug t’Witgoor. Op de wiki staat al een aanwezigheidslijst
die iedereen kan invullen. Wat is de visie ten opzichte van een nepschacht (een oudere jaars die doet alsof hij
ook schacht is)? Je zou dit zowel positief als negatief kunnne bekijken. Negatief want hij wordt vrienden met
de eerste jaars en dan voelen ze zich bedrogen wanneer ze erachter komen dat hij/zij helemaal niet in hun
jaar zit. Positief zou kunnen zijn dat de nepschacht ervoor kan zorgen dat alle enkelingen opgenomen worden
in de groep, maar dit is erg moeilijk. Er is geen doel van een nepschacht, dus we nemen geen nepschacht.
De faketest zal wel doorgaan. Voor de niet-naieve mensen is dit misschien stom want die hebben het direct
al door. Michiel wordt opnieuw de assistent.

� De eerste twee weken worden weer stampvol gestoken zoals altijd. Er moeten nog drankbonnentjes worden
geregeld bij LOKO. Er wordt weer een rondleiding gedaan voor de eerstejaars. We gaan maandag drinken
op de oude markt. Vorig jaar was dit niet meer in Café Belge, omdat zij geen korting meer wilden geven.
Deze korting werd namelijk een beetje te veel misbruikt. Stef en Cedric gaan proberen om toch weer een
café te vinden die nog korting wil geven. EJW wil ook naar het inschrijfstandje gaan om de eerstejaars op
te vangen. Dan worden ook weer een spelletjesavond, prebaractiviteit en BBQ gehouden in e eerste week.
De BBQ zal met inschrijvingen zijn. In de tweede week voor de cantus neemt EJW de eerstejaars weer mee
naar de Alma. Er is ook een Pemeavond en prebaractiviteit in de tweede week. Ook zal er in de tweede week
een interactieve rondleiding gegeven worden door Leuven, met opdrachtjes enzo. We willen ook iemand uit
Leuven gids laten zijn. Jari stelt zich kandidaat.

� Randomactiviteiten semeseter 1: kampvuur met verwarmende dranken, fakbartocht, lasershoot en filmavond.

� Randomactiviteiten semester 2: kroegentocht, EJW@scienticafé, eerstejaars meenemen naar een cantus van
een andere kring zodat ze ook eens als niet schacht kunnen cantussen en als laatste activiteit not een
afscheids/knuffel receptie.
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� SOS BVP aangezien er volgend jaar python zal worden aangeleerd bij bvp, zullen we hiervoor hulp moeten
vragen aan een ouderejaars. We willen wel nog steeds SOS BVP organiseren. We moeten hierover misschien
wel weer overleggen met de OASE coördinatoren.

� Puddinkjes willen we ook nog steeds uitdelen bij de eerste testen.

Er moet voor de Pemeavond veel reclame worden gemaakt bij de eerste jaars, anders heb je meer ouderejaars dan
eerstejaars. We kunnen in dat geval misschien beter ouderejaars weigeren. Als we dat gaan doen, gaan we dan
kijken naar welke zich het eerst hebben ingeschreven of voorang geven aan tweedejaars of iets anders. We willen
niet dat de ouderejaars te oud zijn voor hen is het namelijk lang geleden dat ze die vakken nog hebben gehad,
maar ook niet alleen tweedejaars anders is het een beetje een tweede EJW. Als je hele oude peters en meters
hebt, dan zie je die misschien na één jaar al niet meer. Laten we ervan uitgaan dat EJW wel goed weet wat voor
groepjes ideaal zijn, dus EJW kiest zelf gewoon de beste groepjes eruit. EJW gaat ook ouderejaars aanmoedigen
om gemixte groepjes te maken. We willen misschien ook een maximum op de grootte van de groep, want de
verhoudingen moeten wel ongeveer gelijk zijn.
We willen zo snel mogelijk de maillijst en bellijst van de eerstejaars hebben, om zo veel mogelijk EJWiekent te
promoten. Dit zal wel afhangen van de KUL en deze komen per week binnen.
EJWgroep of EJWpagina: een groep is makkelijker, een groep geeft meldingen en is makkelijker want dan kan
iedereen vragen stellen.

Internationaal

Marie heeft hiervoor een mail gestuurd. Acitiviteiten van internationaal:

� Orientation days: dit valt helaas tijdens EJWiekent, als er nog iemand is die hier naartoe kan gaan laat het
dan weten! Op de orientation days is er een info-fair, hier staat een standje van scientica. Ook is er een
pub evening, waar elke kring in een aner café zit met hun internationals, voor scientica zal dit waarschijnlijk
de blokhut zijn. Er is ook nog een international party waar we shiften moeten doen, deze komen nog via
LOKO. Er worden ook orientation days gehouden aan het begin van het tweede semester in de lesvrije week.

� Buddy-systeem: een lokale student wordt gekoppeld aan een internationale student, zowel lokale als inter-
nationale student moeten zich hiervoor inschrijven bij de KUL. Dit kunnen we promoten via de winasite en
misschien ook de wina facebook. 25% van wetenschap is namelijk een internationaal student.

� Er worden ook samen met scientica minimaal 3 activiteiten georganiseerd, het is de bedoeling dat hier
internationale en lokale studenten op afkomen om de internationale studenten beter te laten integreren.
Deze activiteiten bestaan uit bijvoorbeeld: cantus, pub evenings, uitstappen naar steden, potluck dinner,
BBQ enzovoort. We willen de internationaal studenten ook aanmoedigen om naar de gewone activiteiten te
komen.

� International week: VTK, LBK en Scientica organiseren een week lang samen activiteiten om erasmus en
uitwisseling te promoten bij lokale studenten. Alle shiften hiervoor worden verdeeld over de kringen en het
valt de eerste week van november.

Communicatie naar internationale studenten:

� We willen alle activiteiten tweetalig promoten op facebook en op de site. Dit zou een taak moeten zijn voor
heel het presidium, als je een tekstje schrijft, schrijf hem dan ook meteen tweetalig! Voor EJW is dit niet
nodig. De engelse tekstjes hoeven niet perfect te zijn en mogen natuurlijk ook wat korter zijn, het is gewoon
om deze studenten hier ook over in te lichten. Kijk zelf of de activiteit wel geschikt is voor internationaal
studenten. Mocht het niet lukken om het engelse tekstje te maken, vraag dan hulp aan internationaal.

� Misschien is het ook handig om de studenten te laten aanduiden dat ze internationaal zijn bij de inschrijving.

� Internationale winagenda: het campagne boekje was ook vertaald voor internationaal studenten, dit willen
we graag voortzetten naar de winagenda. We kunnen misschien ook een naam bedenken voor de engelse
winagenda: Michiel denkt na.... (zie ook varia: wina’s weekly maphin)
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Het is vaak moeilijk om alle internationaal studenten te bereiken, zeker de master of statistics. Deze kunnen
natuurlijk altijd langs het inschrijfstandje komen, maar dit weten ze vaak niet. We kunnen misschien alle winastu-
denten een mail studen met informatie over wina. Als we dit dan gelijk tweetalig maken dan weet iedereen ineens
wat wina doet. Met een mail kun je niets mis doen.

JVmama’s

Deze hebben niet samengezeten, maar dit is enkel een receptie en langsgaan bij de lessen van de eerstejaars. Voor
de andere jaren zal er een mail gestuurd worden. Officieel moet de jaarverantwoordelijke verkozen worden in de
les, dus zou er eigenlijk in de les moeten worden gestemd. Dit hoeft niet per se, als het maar duidelijk is wie de
jaarverantwoordelijke is. We kiezen dus voor de eerstejaars een jaarverantwoordelijke in de les. Voor de ouderejaars
laten we de oude jaarverantwoordelijke een nieuwe kiezen. Als er geen nieuwe jaarverantwoordleijke kan worden
gekozen, dan zullen de JVmama’s te hulp schieten.

Materiaal

Tom V heeft een dropbox gemaakt met de contracten erin en een inventaris van de kelder. Er gaat ook nog
vergaderd worden. De mensen van de winagang mogen niet zomaar dingen stokeren en lenen enzo, materiaal
moet hier altijd over op de hoogte worden gebracht. Materiaal kan komend jaar ook nog eens naar het container-
park/kringloopwinkel gaan om de oude kapotte dingen en de rommel weg te doen, liefst zo snel mogelijk.

Media

We gaan niet echt iets vernieuwends doen. Foto shiften worden verdeeld per week, het uploaden wordt nog
gëıllustreerd. Jari en Tom VDE gaan facebook en twitter doen. Is twitter wel nodig, Sander C wil dit eventueel
wel beheren omdat hij dit leuk vindt. Vorig jaar is twitter vooral gebruikt tijdens de 24 urenloop, wanneer er een
lopertekort was. We houden een indicatieve pijling, wie heeft twitter: 5 man. Misschien moeten we de tweets in
het engels doen omdat dit niet zo populair is bij de belgen maar misschien meer bij de internationale student. We
hebben 220 volgers op twitter, dus we bereiken hier nog wel redelijk veel volk mee. Ook komen de tweets op de
website. Jari en Tom VDE gaan overleggen met Sander C zodat ze de tweets beter kunnen maken. Voor iedereen
die activiteiten doet, stuur alle tekstjes naar tekstjes@wina.be dan ontvangt media en redactie deze. Textiel gaat
kenny zelf doen. Kenny en Melissa E gaan zich bezig houden met het fotoboek.

Ombuds

We kiezen twee ombudsen binnen de ploeg, vooral voor wanneer er problemen zijn en er voor een bepaalde rede niet
naar de preses kan worden gegaan. In dit geval kun je dus terecht bij de ombudsen, zodat zij kunnen bemiddelen.
Standaard is dit een jongen en een meisje.
Arne en Jari stellen zich kandidaat voor mannelijke ombuds.
Motivatie van Arne: Ik weet ondertussen hoe het presidium werkt, ik kan me goed inleven in mensen. Als iemand
een probleem heeft dan mag die altijd naar mij komen. ik wil het graag doen, omdat jullie mij wel aangaan.
Motivatie van Jari: Ik heb vaak het gevoel dat mensen van het slechtste uitgaan en ik vind dat niet goed. Ik sta
neutraler tegenover de mensen omdat ik nieuw ben in het presidium en dus niet partijdig ben.
vragen voor Jari en Arne:

� Als er een probleem is over iets waar je niets van weet ga je dit dan uitzoeken in de statuten of het HR?

� Ga je een compromis zoeken of ga je strikt dde statuten volgen?

� Wat doe je als Sander Belmans wenend bij je aankomt?

� alleen aan Arne: Waarom mocht Ruthger het wel zijn van u en waarom Jari niet?

Er volgt een discussie: iemand met ervakring kan misschien gemakkelijker problemen oplossen. Ze zouden het
allebei evengoed deon, maar omdat Arne al langer in eht presidium is, zou het kunnen dat mensen hier eerder
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naartoe stappen.

Arne wordt verkozen.
Het kiezen van een vrouwelijke ombuds wordt uitgesteld tot EJWiekent.

Onderwijs

Michiel wil een onderwijsnieuwsbrief. Michiel wordt ook voorzitter van OWG. OASE gaat goed worden opgevolgd,
net als afgelopen jaar.

PR

We hebben het sponsordossier overlopen en hebben een aantal dingen aangepast. We hebben het syseem van
sponsors op de website een beetje aangepast. We gaan langs bij Argenta om te zien of zij willen sponsoren, als
zij dit niet willen dan gaan we bij KBC. We gaan mailinglijsten maken van alle studenten in de winarichtingen en
niet alleen de winaleden. Bedrijven zouden dan naar alle studenten kunnen mailen tegen betaling. We gaan de
studenten dan wel de mogelijkheid geven om zich van deze lijst af te halen. We gaan wonderkraut nog contacteren
om te zien of zij willen sponsoren. Er is al 228 euro opgehaald met een mailing.

Secretaresse

Verslagen gaan geüpload worden op de website, zodat iedereen eraan kan. Verslagen moeten afgeprint worden en
ondertekent worden. Misschien ga ik nog iets bedenken om te kijken of mensen het verslag wel echt lezen, maar
dat merken jullie dan nog wel!

Sport

IFB-teams zijn al half verdeeld. Andere activiteiten die dit jaar weer terug komen zijn 24 urenloop, meirondjes,
pré- 24 urenrondjes, jeneversport. We willen hiervoor dit jaar ook wat meer reclame voor maken. We willen
ook weer gaan schaatsen dit jaar. Ook zal Shana een dansavond organiseren dit jaar, hiervoor moeten we twee
data inplannen, zodat zij kan zien welke de beste is. We willen ook ultimate frisbee gaan doen volgend jaar.
Voor jeneversport moet er zo veel mogelijk reclame gemaakt worden. De interrichtingen competitie doen we niet
meer met sprot, maar we kunnen misschien wel met GAK samenwerken op een LAN-party om bijvoorbeeld een
competitie op de wii te organiseren ofzo.
Dit jaar wordt er door LOKO ook SOTS(Survival Of The Students) georganiseerd, hievoor moet elke kring een
hindernis bedenken. Wij werken hiervoor samen met Scientica. We hebben 4 hindernissen verzonnen:

� palen sjorren met koorden en ringen erin en dan moet je van ring naar ring zien te komen, hieronder willen
we dan water.

� de tweede optie is eigenlijk hetzelfde alleen dan met tarzankoord.

� Derde ook hetzelfde alleen dan met ladder en smalle balk.

� Laatste ook hetzelfde alleen dan in plaats van een balk een groot klimnet.

Toneel

Er waren dit jaar erg weinig spelers, misschien moeten we dus dit jaar toneel iets meer promoten. Dit kunnen we
doen bijvoorbeeld door een tekstje in het infotonneke te zetten.

21



Webteam

Onze activiteiten dit jaar zijn: we lossen alles op. We willen ook een keer samenkomen om een soort workshop
te doen om de nieuwe webteamers op te leiden. Giel doet de dingen die nog voor EJWiekent moeten gebeuren.
EJW wil ook weer een eigen site. Giel gaat ook een mail sturen met informatie naar iedereen in webteam. We
gaan ook aan de wie is wie pagina werken, maar we weten nog niet of dit gaat lukken. We gaan natuurlijk ook de
winawall maken, dit wordt een aparte pagina waarvan het laatste berichtje op de hoofdpagina wordt weergegeven.
De winawall zal klaar zijn voor het begin van het academiejaar. Alle tapbladen van de website moeten misschien
ook eens worden overlopen, want sommige zijn niet meer in gebruik. Ook voor de engelse website zijn er een
aantal bladen die nog in het nederlands zijn.

Vat 24 urenloop

Vroeger werd er altijd een vat gegeven op de post-24urenloopbar. Dit jaar is er gewerkt met bonnetjes, omdat
we de lopers graag wilde belonen en deze vaak niet naar de bar komen omdat ze te moe zijn. Heel veel mensen
waren hierdoor teleurgesteld dat er geen vat was. We zouden bijvoorbeeld ook een vat kunnen geven op de bar
na de post-24urenloopbar. Als we dat doen, dan wordt het vat uit de context getrokken. Als we weer bonnetjes
doen, moeten we misschien wel iets duidelijker zijn, want soms kamen mensen nog veel later langs dat ze nog
een pintje kregen. Het is misschien wel een stimulans om nog een extra rondje te lopen als je een pint krijgt
dan. Een vat is juist meer iets van we hebben samen gelopen of je er nu 1 of 15 hebt gelopen. Als je een vat
geeft heb je ook lopers die geen bier drinken die je uitsluit. Vanaf 5 rondjes een consumptie en maximaal één pint
per persoon is misschien ook een optie, dan zal dit de mensen toch nog wel motiveren. Met een vat kun je het
wina-overwinningsgevoel stimuleren. Er wordt gestemd:

� We geven een vat op de post-24urenbar 25

� We belonen de lopers met drankbonnen 13

� We doen beide 16

Er zal dus een vat gegeven worden op de post-24urenloopbar.

Varia

� Michiel: Elke post moet alvast een begroting opstellen. Voor de engelstalige winagenda is er het volgende
verzonnen: koffimail, wina’s weekly maphin. We kiezen voor wina’s weekly maphin.

� Jari: Romelu Lukaku.

� Sander Byl: Tetten.

� Lena: Doen we eigenlijk iets voor alumni? Dat doet de faculteit.

� Reinaut: Als je nog geen punten hebt gekregen 24 uur na de deliberatie wat moet je dan doen? mailen!

� Kenny: Ik vind het jammer dat ik wakker moest worden want we hebben tot 3 uur nies gedaan.

� Stef: Ze hebben net gebeld voor de wc en er komt iemand langs.

� Cedric: Wie heeft de statuten en HR al volledig doorgelezen? Dit moet nog gebeuren tegen de AV. Willen
we hier een quiz over doen of niet? NEE.

� Stef: wie kookt?

De vergadering wordt gesloten om 18:12 uur.
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Voormiddag donderdag 3 juli

Aanwezig: Sander Byl, Tom VDE, Melissa E, Denis, Kenny, Lena, Yasmine, Liselot, Quentin, Fanne,
Alexander, Jari, Reinout, Jens, Marlies, Tine, Eline, Cedric, Arne, Michiel, Bram, Stef en
Anne

Verontschuldigd: Claudia, Sander G, Yanice, André, Tom V, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien,
Menno, Kate, Kathleen, Simon, Niels, Sander C, Sander Bel, Joni, Anton, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 12:10 uur.

Investeringen

De vorige ploeg heeft heel veel investeringen gedaan, omdat zij veel geld over hadden. Zo zijn er een diepvrie,
kassa’s, vuurtjes, friteuses, een harde schijf, gas, verlengkabel, stekkerdoos, stang voor de kikkertafel, t-shirten
voor IFB, keukengerief, roosters, een tentje, fototoestel en nog meer aangekocht afgelopen jaar.
Ideeën waar wij in willen investeren: Shotglaasjes voor de bar. Plastic bakken, want veel van de colruyt boxen zijn
kapot en als je daar zware dingen in doet dan houden ze dat niet. Deze boxen zouden dus wel handig zijn om
dingen in te kunnen vervoeren. We investeren dus in shotglaasjes en plastic bakken.

Posten

GAK

We hebben nog een aantal opmerkingen wat betreft het galabal. Lena gaat hiervan coördinator zijn bij Scientica.
Er moet dit jaar meer reclame worden gemaakt, want veel van de eerstejaars wisten niets van het galabal. Ze
zouden dit jaar eigenlijk een andere zaal willen nemen, maar nu is de vraag of het erg is als deze zaal niet zo
goed gelegen is. Zo is er een mooie zaal aan de vaart, maar deze is redelijk ver. Salon Georges is misschien nog
een mooie zaal en ook nog goed gelegen, maar is misschien te duur. Er moet volgend jaar misschien ook be-
ter gekeken worden welke hapjes er worden gegeven, want dit jaar waren er bepaalde hapjes die niet werden gegeten.

Voor de jaarlijkse quiz, die normaal gemaakt werd door Andreas, willen we dit jaar vragen of Brecht Verstap-
pen deze zou willen maken. Als er nog iemand is binnen de ploeg die dit zou willen doen mag die dit altijd laten
weten, anders vragen we het aan Brecht.

De mannen en vrouwendag wordt ingevuld met activiteiten van GAK. Dit wordt een zware dag voor GAK, maar
ze zien dit wel zitten omdat ze met 8 zijn. Er zijn dus genoeg mensen om dit te organiseren.

Materiaal

Verhuur van materiaal aan bevriende kringen (zoals bijvoorbeeld Scientica), moeten we hier de hele prijs voor
vragen of misschien iets minder. Aangezien wij niets van bijvoorbeeld scientica kunnen lenen (zij hebben namelijk
niets), kunnen we hen beter ook gewoon de hele prijs vragen, zo duur is het ook niet. Met de campagne hebben
wij ook dingen gratis geleend van andere kringen. Wina leden betalen ook de volle pot, dus het zou raar zijn om
die kringen niets te vragen want zij organiseren ook geen activiteiten voor onze leden. We houden gewoon een
standaard prijs voor iedereen.
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Varia

� kenny: Ik heb goed geslapen

� Eline: Lexie is de slet

� Fanne: Hoe en wanneer gaan we iets doen met de begrotingen?

� Sander Byl: We gaan straks begrotingen doen en tetten.

� Anton: Volgend jaar graag minder in the middle of nowhere.

� Stef: Deze middag gaan we kalender en begrotingen doen. Postenverantwoordelijke moeten daar zeker bij
zijn. Zie verder ook nog dat je de statuten en het HR hebt gelezen. Verder mag de rest zelf kiezen wat hij
doet.

� Cedric: Als er nog vragen zijn over kwijting, kom dat dan zeker vragen. Dan zal mogen de vergadering
vlotter verlopen. Er moet ook nog in het HR gezet worden wat er moet gebeuren als het vorige jaar neit
gekweten is.

De vergadering wordt gesloten om 12:36 uur.

Voormiddag donderdag 3 juli

Aanwezig: Sander Byl, Kenny, Lena, Yasmine, Liselot, Fanne, Reinout, Jens, Kathleen, Marlies, Simon,
Joni Cedric, Arne, Michiel, Bram, Stef en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Quentin, Tom VDE, Denis, Melissa E, Sander G, Yanice, André, Jari, Tom V, Tine,
Eline, Thuur, Arno, Melissa N, Marie, Jeroen, Lien, Alexander, Menno, Kate, Niels, Sander
C, Sander Bel, Anton, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 15:18 uur.

Posten

Cultuur

Dit jaar zal cultuur eetstandjes en filmavonden uitwisselen met GAK. De aciviteiten van cultuur van komend jaar:

� eetstandje 24urenloop, het enige wat hier zal veranderen is dat we s’morgens brownies willen verkopen in
plaats van de koffiekoeken van dit jaar.

� filmavonden, we hadden als ideeën om een marginale moviemonday en een horrorfilmavond te doen.

� Cultuurbar, hiervoor hadden we twee ideeën, namelijk een american bar (highschool musical achtig) en een
lounche bar. Als we lounchebar willen doen, dan wordt dit een hele zware bar, want om zetels naar de
bar te krijgen is heel veel werk. Je zou dan al om 8 uur moeten beginnen met opbouwen. Als we een
lounchebar willen doen moeten we hier met heel het presidium achterstaan, het is namelijk te veel werk
voor cultuur alleen. Als we een lounchegedeelte maken gaan er dan niet veel mensen weg van de dansvloer,
om daar te gaan zitten. Er is wel beperkte plaats in de zetels dus de dansvloer gaat nog redelijk vol zijn.
Als we de zetels onder de trap zetten, dan staan ze nog wel een beetje in de buurt van de dansvloer. De
zetels naar de bar brengen gaat en terug gaat heel zwaar zijn, want daarna ben je al kapot en dan moet
de bar nog beginnen. Dit gaat waarschijnlijk even zwaar zijn als de 24urenloop en bij de 24urenloop heb
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je meer man om de zetels te verplaatsen. Je kunt de lounchebar ook met kussens doen, dat is niet zo
zwaar en krijg je gemakkelijk heen en weer. Er zullen wel sowieso shiften moeten worden gemaakt als we
een lounchebar willen doen. Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden voor een lounchebar met zetels:

Lounchebar met zetels aanvaardbaar 2 niet aanvaardbaar 10 onthouding 6

Een lounchebar met zetels is niet aanvaard. Als we nu de zetels al weghalen om 3 uur, dan is dit al
niet bij de opkuis. Dan is wel het concept een beetje weg, want juist naar het einde toe zijn die zetels beter.
Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden voor een lounchebar met enkel kussens:

Lounchebar met kussens aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 1 onthouding 5

Lounchebar met kussens wordt aanvaard, de discussie gaat verder. Met kussens heb je wel dat mensen
ermee kunnen gaan gooien. Ook gaan kussens heel hard stinken als ze onder het bier komen te zitten. De
kussens moeten dus uit het spit komen. Als het zetelkussens zijn dan komen deze heel hard aan als mensen
ermee gaan gooien. We kunnen ook gewoon zeggen dat als ze ermee beginnen te gooien dat we ze gewoon
gaan weghalen. Je kunt ook een plaats afbakenen waar je de kussens legt, en dan een bouncer ervoor zetten
die alles in het oog houdt. Misschien kunnen we ook zo’n catwalk maken zoals gisteren.

� de cultuur tweedaagse zal het thema latin hebben. We willen twee eetstandjes doen een eetstandje met
tapas en mojitos, het tweede eetstandje met burritos en nachos. Als avondactiviteiten willen we een salsa
initiatie doen en een pinata workshop.

� Als andere eetstandjes willen we een pasta eetstand doen en misschien nog een maar daar hebben we nog
geen ideeën voor. GAK gaat ook 3 eetstanden doen.

� Dit jaar willen we in plaats van de boekenbeurs naar het boekenfestijn gaan. Dit is in Leuven en het is
gratis, we denken dus dat hier meer mensen naartoe zouden willen gaan.

� We willen ook een musical of opera gaan zien.

� Cinema ZED willen we ook graag een keer een film gaan zien. Dit is de cinema in het stuk waar ze niet echt
de blockbusters draaien maar meer filmfestival films. Elke maand hebben ze ook een buitenlandse film.

� We willen ook weer eens naar het Museum M gaan, we willen daar graag een rondleiding doen, dit kunnen
we misschien nog aan Mecenas vragen.

� Het leek ons ook leuk om eens een stadswandeling door Leuven te doen met een gids. Dit kost 60 euro voor
een gids, we werken dan wel met inschrijvingen omdat we als er te weinig animo is we 4 dagen op voorhand
nog kunnen afzeggen. We willen deze stadswandeling wel liefst s’avonds doen omdat we denken dat er dan
meer mensen op af zullen komen.

� We gaan ook naar de zondagavond jam op de oude markt.

� TV-opname willen we ook weer doen, onze ideeën voor programma’s waren DIW of de slimste mens.

� We willen ook naar een dansvoorstelling gaan. Riverdance is cool, dit trekt ook veel mensen en is gewoon
heel tof.

Cultuurreis

De ideeën voor cultuurreis zijn Amsterdam of Praag. De meningen hierover zijn nogal verdeeld. Hoe ga je ervoor
zorgen dat er geen financiële blunders zijn: door niet met het vliegtuig te gaan. Een bus is veel makkelijker te
regelen voor de grote van de groep. De grote groepen van cultuurreis zijn dit jaar afgehaakt, gaat een lange busreis
dan niet nog meer mensen afschrikken. Het idee van Amsterdam gaat misschien wel gemakkelijker zijn. Hoe ga je
mensen lokken: voldoende reclame maken op de site en in de winagenda. We gaan ook weer posters drukken, dit
is goed voor de reclame. We kunnen misschien een eetstandje in dit thema doen om nog meer reclame te maken.
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De vraag is nu alleen als we naar Praag willen, zijn er dan 20 mensen gëınteresseerd om 12 uur in een bus te gaan
zitten. Dit hangt waarschijnlijk heel erg van de prijs af. De richtprijs is 200 euro. Praag valt kwa prijs redelijk
goed mee. We kunnen de busreis ook opsplitsen door tussendoor ergens een stop te maken. Dan daar een paar
uur blijven voordat we weer verder gaan. De terugreis is altijd gemakkelijker, dus als je de heenreis dan opdeelt
zou dat echt wel kunnen werken. Ook is 200 euro voor 4 dagen praag echt niet veel. Zijn er twintig winastudenten
die de reis naar Praag willen maken?

ja 7 nee 2 onthouding 4

We gaan eerst de prijzen nog wat verder uitzoeken en dan binnen cultuurreis beslissen. Praag proberen is misschien
beter want Amsterdam is de gemakkelijke optie.

Toneel

Kristien gaat volgend jaar toneel organiseren, zij gaat ook regiseren. We gaan Kristien misschien morgen coöpteren
als er genoeg mensen zijn om dit te doen. Simon gaat meeregiseren. Er zit weinig volk in toneel, dus misschien
kunnen we een tekstje in het infotonneke zetten en ook wil toneel langs gaan in de lessen.

Varia

� Sander Byl: tetten.

� Kenny: Anne heeft een slechte stem voor een Hollandse.

� Cedric: We gaan de begroting maken.

De vergadering wordt gesloten om 15:57 uur.
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Voormiddag vrijdag 4 juli

Aanwezig: Sander Byl, Sander Bel, Kenny, Lena, Yasmine, Liselot, Quentin, Fanne, Alexander, Jari,
Reinout, Jens, Simon, Marlies, Cedric, Michiel, Bram, Stef en Anne

Verontschuldigd: Claudia, Denis, Melissa E, Tom VDE, Sander G, Yanice, Arne, André, Tom V, Thuur, Arno,
Melissa N, Marie, Tine, Eline, Jeroen, Lien, Menno, Kate, Kathleen, Niels, Sander C, Joni,
Anton, Arne en Rutger

Afwezig: Robin G

De vergadering wordt geopend om 10:40 uur.

Mededelingen

� Dit jaar zijn er twee acco kaarten voor het kringdrukwerk, dit is vooral belangrijk voor redactie.

Kalender

De kalender wordt overlopen. Het bezoek aan een pretpark hebben we weggelaten omdat er geen geschikte
datum kon worden gevonden. Ook was de openluchtfilmavond moeilijk in te plannen, dus hebben we besloten
een starwarsfilmavond under the stars ervan te maken. Dan hebben we namelijk beide en we vonden dat het
anders wat te druk werd in de agenda. Als laatste is er nog de capslockbar die samenviel met de 24urenloop-
bar. We hebben daarom het concept van de capslockbar gestoken in de bonfirebar, dus het concept blijft maar de
naam verandert. Er zijn ook maar 3 meirondjes ingepland in plaats van 4, omdat er maar 3 woensdagen in mei zijn.

De pemeavond op dinsdag na de cantus is dat wel een goed idee, dan komen er misschien minder eerstejaars. Als
we dit omdraaien zit de openingscantus voor de bar en dat willen we ook liever niet. We beslissen het zo te houden.

Tapcursus op dinsdag is misschien ook niet handig omdat ze vorig jaar lineaire hadden in de namiddag. We
kunnen de tapcursus misschien beter op maandag zetten, dan hebben de eerstejaars waarschijnlijk toch calculus.
We beslissen de tapcursus op maandag te doen.

Als het lukt om Scientica van plan Simon te overtuigen, dan willen wij onze scienticafé liefst op de maandag
van de cultuurtweedaagse doen, dan hebben we ook gelijk een thema.

Mannendag na de duvelbar is misschien niet slim, want veel mannen zien dat misschien niet zitten. We wis-
selen de lasershoot van EJW met de mannen en vrouwen dag.

We moeten nog een bar hebben waar we de speeddate kunnen plannen. Bonfire bar zou nog kunnen. De
007bar willen we liever niet omdat we dan een bandje willen en het dan te druk wordt en de speeddate loopt vaak
uit. We stellen bonfirebar als voorkeur, en als alternatief de Poetinbar.

Begroting

De begroting wordt overlopen.
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Bar

Bij bar hebben we op 50 euro winst per bar gerekent. Dit is heel safe begroot de winst die we halen uit het
gemiddelde aantal vaten dat zal worden opgetapt op een bar.

Media

De drukkosten van de kalender van het eerste semester zijn 125 euro, maar omdat we subsidie hiervoor krijgen
namelijk 50 euro, staat dit in de begroting als -75 euro. Het tweeede semester worden er minder kalenders gedrukt
dus hier zijn de drukkosten wel 75 euro.

Jaaractiviteiten

Misschien moeten we het systeem van de jaaractiviteiten aanpassen. Dit jaar werkten we met een aanvraag systeem
waarin de jaarverantwoordelijken van te voren moesten aangeven of ze een jaaractiviteit gingen doen en dan naar
aanleiding van het aantal aanvragen werd daar een bedrag voor voorzien. Het nadeel hiervan was dat we heel veel
geld over hielden, omdat heel veel jaarverantwoordelijken wel een jaaractiviteit aanvroegen, maar achteraf toch
niets hadden gedaan met hun jaar. Een nieuw idee is dat we 250 euro verdelen over de aanvragen van het eerste
semester, dan gaan we ervanuit dat een aantal mensen het geld niet komt ophalen, waardoor dit dan toch zou
uitkomen op 200 euro voor het eerste semester. Het geld wat dan overblijft schuift door naar het tweede semester
een de aanvragen die daarvoor worden gedaan. Een ander idee is nog 300 euro voor het eerste semester zetten en
de jaarverantwoordelijken dan al de twee jaaractiviteiten laten aangeven. De andere honderd euro wordt dan nog
verdeeld aan de jaren die toch nog een tweede jaaractiviteit willen doen maar dit nog niet hadden aangegeven. Met
dit systeem krijg je dat je meer geld gaat uitgeven aan het tweede semester dan aan het eerste semester. Maar
aangezien de meeste jaren alleen een jaaractiviteit doen in het eerste semester komt dit toch nog redelijk gelijk uit.
Een ander idee is nog dat we gewoon doen er is zoveel voor het eerste semester en zoveel voor het tweede semester,
en als mensen geen bonnetjes komen inleveren, dan gaat het overschot gewoon naar andere activiteiten van wina.
We kunnen ook gewoon zeggen dat je een jaaractiviteit in het eerst en een in het tweede moet doen, dus dat we
ze geen keuze geven. We kunnen ook gewoon zeggen we geven 2 euro per persoon, want het is ook vreemd dat
een bepaald jaar meer geld krijgt omdat een ander jaar geen jaaractiviteit doet. We kunnen ook gewoon een prijs
per persoon plakken op de jaaractiviteit. We nemen gewoon de pot van 400 euro voor het hele jaar en we geven
3 euro p.p. voor de eerste jaaractiviteit en 2 euro p.p. voor de tweede jaaractiviteit. Dit doen we zo omdat de
meeste jaren maar een jaaractiviteit geven. En dan geven we in totaal 5 euro p.p. aan de jaaractiviteiten. Uit de
begroting van Space en spin (want dit is een systeem wat daar nog werd gebruikt) blijkt dat dit redelijk klopt als
we 400 euro in jaaractiviteiten steken. Willen we nu nog steeds dat de jaarverantwoordelijken de jaaractiviteiten
van te voren aanvragen, hierover wordt een stemming gehouden:

� voor een aanvraag 4

� tegen een aanvraag 6

� onthouding 5

Staking van stemmen. Na enige verduidelijking van wat er bedoelt wordt met een aanvraag. Plus de verduidelijking
dat de JV mama’s de jaaractiviteiten sowieso goed gaan opvolgen, wordt er opnieuw gestemd:

� voor een aanvraag 0

� tegen een aanvraag 13

� onthouding 1

Er zal dus geen aanvraag moeten worden ingediend door de jaarverantwoordelijken en er wordt gewoon 400 euro
voorzien voor de jaaractiviteiten. De eerste jaaractiviteit kan na vertoon van een bonnetje 3 euro p.p. aan worden
besteed. De tweede jaaractiviteit 2 euro p.p. De JV mama’s zullen dit goed opvolgen.
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TAP-kaarten

We vragen volgend jaar 25 euro voor de TAP-kaart in plaats van de 20 euro van vorig jaar, omdat het kerstfeestje
waarschijnlijk wat duurder wordt, en we er dan nog wel iets extra uit halen.

Cudi

De winst van het tweede semester van Cudi gaan we doorschuiven naar volgend jaar, dan weet je namelijk bij
EJWiekent al de winst van Cudi en kun je veiliger begroten. Het geld van Cudi komt namelijk pas heel laat, dus
dit is gemakkelijker.

Varia

� Cedric: Eerst lunchen en dan is het AV.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
tekstjes doorsturen posten infotonneke Posten 07/09/2014
flamugel in de EHBO aanvullen Materiaal 15/09/2014
mogelijkheid aanvinken ontvangen wina’s weekly maphin bij inschrijving Webteam 22/09/2014
informatieve mail sturen naar alle winastudenten Presesduo 22/09/2014
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal zo snel mogelijk
wat als het vorige jaar niet gekweten is? IKZ 01/06/2015

Dixit

� ’240 is 240 eh’ - Stef VG

� ’Volgens mij gaan al mijn kinderen Down-syndroom hebben.’- Kenny

� ’Hoeveel dagen zitten er in een week, Jens? ’- Anne (toen ze maar 6 dagen per week op de kalender had
gezet.)

� ’Argentiniaans.’- Sander Byl

� ’Ik stimuleerde Quinten alleen maar om op Tinne te komen.’- Jari (niet onze Quentin)

� ’Nu komen mijn lippen lekker.’- Kenny

� ’De meeste mensen zijn uitzonderlingen.’- Kenny

� ’Ge zoekt een holle buis die komachtig gebogen is en ge blaast daarop.’- Kenny over het ontstoppen van
een wc

� ’Wijn is pijn met een W en pijn is fijn met een P.’- Sander Byl

� ’Ik ben een miet.’- Jens

� ’Ik ben een sletje.’- Sander Bel

� ’Wafelmeloen met maple syrup-sap.’- Sander Byl
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� ’Melks van koes. Uit koes kun je melken halen. Als je 2 koes hebt, heb je 2 melks.’- Anne

� ’Met een beetje alcohol ben ik zo homo zoveel als ge wilt.’- Kenny

� ’Trekken, dat gaat altijd.’- Cedric

De vergadering wordt gesloten om 13:15 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 15 september 2014 om 14:00 uur in t’Witgoor te Wuustwezel.
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